
Zápis ze setkání výboru uživatelů 

Dne: 17. 10. 2018   14, 00    místo konání: jídelna DZR

- ředitel přivítal přítomné uživatele i pracovníky.

- informace ředitele o dokončování přístavby a plánech na úpravu 
ubytování na pokojích. Vše by mělo být ukončeno do konce roku

a další akce a setkání již budou probíhat v nových prostorách.

- pí Lakomá zhodnotila proběhlé kulturní a společenské akce a 
přítomní byli seznámeni s podzimním i vánočním plánem akcí.

- pí Vlčková informovala klienty o akci Ježíškova vnoučata a nákupu 
dárků.

- výbor uživatel navštívil starosta obce p. Žák a informoval je o 
stavebním dění v obci včetně úpravy vozovky a parkoviště v okolí a o 
dalších plánech obce, především realizace malého parku za 
Domovem. Vyzval klienty k možnosti navštívit obecní úřad 
s jakýmkoliv problémem či podnětem.

- diskuse a hodnocení kvality stravy a informace o nutriční poradkyni.

- ředitel vyzval uživatele, že s každým problémem je možno se obrátit 
na každého pracovníka DZR, případně podat stížnost, podnět nebo 
pochvalu prostřednictvím schránky důvěry.

Diskuse uživatel: pí Zatloukalová pochválila zodpovědnou práci 
personálu a pan Vodák a Masár vyjádřili spokojenost s kvalitou 
stravy.

Zapsal: Spurník


